
 

 

Hrvatsko nacionalno vijeće u Republici Srbiji 

Ur. br. 1-75-1/2019 

Subotica, 4. lipnja 2019. godine 

 

ZAPISNIK 

sa 16. sjednice Hrvatskog nacionalnog vijeća u Republici Srbiji 

 

koja je održana 4. lipnja 2019. godine u Sonti, u prostorijama Mjesne zajednice Sonta u ulici Vuka 

Karadžića br. 22, s početkom u 18,15 sati. 

 

Sjednici su nazočili članovi HNV-a: Jasna Vojnić, Krunoslav Đaković, Zlatko Načev, Josip Čačić, 

Renata Kuruc, Snežana Periškić, Željko Pakledinac, Željko Šeremešić, , Alojzije Firanj, Mirko Ostrogonac, 

Mira Tumbas, Josip Bako, Ladislav Suknović, Martina Stantić, Slavko Benčik, Darko Sarić Lukendić, 

Margareta Uršal, Lazar Cvijin, Miroslav Kujundžić, Dajana Šimić, Svetislav Milanković, Ivan Budinčević, 

Vojislav Temunović i Boris Udovčić. 

Sjednici nisu nazočili članovi HNV-a: Goran Kaurić, Snežana Đaković, Darko Vuković,  Matilda 

Pelhe i Melita Bašić Palković. 

 

Sjednici su još nazočili: konzul prvog razreda Generalnog konzulata u Subotici, Mihael Tomšić, 

elektori Dario Klecin i Andrija Andrašić, Mladen Šimić, predsjednik udruge Antun Sorgg iz Vajske, 

ravnatelj Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata Tomislav Žigmanov, predstavnici medija i Mirjana 

Stantić, tajnica HNV-a. 

 

Predsjednica je konstatirala da sjednici nazočilo 23 vijećnika te je sukladno tome otpočeo rad 9. 

redovite sjednice Hrvatskog nacionalnog vijeća. Predložila je 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika s 9. sjednice HNV-a; 

2. Usvajanje zapisnika s 10. sjednice HNV-a održane telefonskim putem; 

3. Usvajanje zapisnika s 11. sjednice HNV-a održane telefonskim putem; 

4. Usvajanje zapisnika s 12. sjednice HNV-a održane telefonskim putem; 

5. Usvajanje zapisnika s 13. sjednice HNV-a održane telefonskim putem; 

6. Usvajanje zapisnika s 14. sjednice HNV-a održane telefonskim putem; 

7. Usvajanje zapisnika s 15. sjednice HNV-a održane telefonskim putem; 

8. Prijedlog odluke o povjeravanju Izvršnom odboru odlučivanja o pojedinim pitanjima; 

9. Prijedlog Odluke o osnivanju Fondacije ,,Cro-Fond“; 

10. Prijedlog Odluke o imenovanju upravnog odbora Fondacije ,,Cro-Fond“; 

11. Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju članova upravnog odbora NIU ,,Hrvatska riječ“; 

12. Usvajanje Programa rada Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 2020. godinu; 

13. Prijedlog Odluka o davanju mišljenja o prijavi na Natječaj za sufinanciranje projekata proizvodnje 

medijskih sadržaja u području javnog informiranja iz proračuna Grada Sombora za 2019. godinu; 

14. Prijedlog Odluke o davanju mišljenja o prijavi na Natječaj za sufinanciranje projekata sredstvima iz 

proračuna Grada Novog Sada u cilju ostvarivanja interesa u području javnog informiranja za 2019. godinu; 

15. Razno. 

 

 

 

 



 

 

Nakon glasovanja, predsjednica je konstatirala da je predloženi Dnevni red usvojen jednoglasno. 

 

Sjednici pristupio vijećnik Boris Udovčić. 

 

A.d.1. Usvajanje zapisnika s 9. sjednice HNV-a 

Prije glasovanja o Zapisniku s 9. sjednice, predsjednica je ukazala na odredbu članka 21. 

Poslovnika o radu Hrvatskog nacionalnog vijeća koja se odnosi na dostavljanje primjedbi na prijedlog 

zapisnika. 

S obzirom na to da sukladno ovom članku nisu pristigle pisane primjedbe na prijedlog zapisnika, 

predsjednica je stavila Zapisnik, u obliku u kome je poslan u materijalu za sjednicu, na glasovanje. 

 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se zapisnik s 9. sjednice HNV-a.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,, Usvaja se zapisnik s 9. sjednice HNV-a.” 

 

A.d.2. Usvajanje zapisnika s 10. sjednice HNV-a održane telefonskim putem 

Prije glasovanja o Zapisniku s 10. sjednice, održane telefonskim putem, predsjednica je ukazala na 

odredbu članka 21. Poslovnika o radu Hrvatskog nacionalnog vijeća koja se odnosi na dostavljanje 

primjedbi na prijedlog zapisnika. 

S obzirom na to da sukladno ovom članku nisu pristigle pisane primjedbe na prijedlog zapisnika, 

predsjednica je stavila Zapisnik, u obliku u kome je poslan u materijalu za sjednicu, na glasovanje. 

 

Prijedlog odluke:,, Usvaja se zapisnik s 10. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se zapisnik s 10. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

A.d.3. Usvajanje zapisnika s 11. sjednice HNV-a održane telefonskim putem 

Prije glasovanja o Zapisniku s 11. sjednice, održane telefonskim putem, predsjednica je ukazala na 

odredbu članka 21. Poslovnika o radu Hrvatskog nacionalnog vijeća koja se odnosi na dostavljanje 

primjedbi na prijedlog zapisnika. 

S obzirom na to da sukladno ovom članku nisu pristigle pisane primjedbe na prijedlog zapisnika, 

predsjednica je stavila Zapisnik, u obliku u kome je poslan u materijalu za sjednicu, na glasovanje. 

 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se zapisnik s 11. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se zapisnik s 11. sjednice HNV-a održane telefonskim putem” 

 

A.d.4. Usvajanje zapisnika s 12. sjednice HNV-a održane telefonskim putem 

Prije glasovanja o Zapisniku s 12. sjednice, održane telefonskim putem, predsjednica je ukazala na 

odredbu članka 21. Poslovnika o radu Hrvatskog nacionalnog vijeća koja se odnosi na dostavljanje 

primjedbi na prijedlog zapisnika. 

S obzirom na to da sukladno ovom članku nisu pristigle pisane primjedbe na prijedlog zapisnika, 

predsjednica je stavila Zapisnik, u obliku u kome je poslan u materijalu za sjednicu, na glasovanje. 



 

 

 

Prijedlog odluke:,, Usvaja se zapisnik s 12. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,, Usvaja se zapisnik s 12. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

A.d.5. Usvajanje zapisnika s 13. sjednice HNV-a održane telefonskim putem 

Prije glasovanja o Zapisniku s 13. sjednice, održane telefonskim putem, predsjednica je ukazala na 

odredbu članka 21. Poslovnika o radu Hrvatskog nacionalnog vijeća koja se odnosi na dostavljanje 

primjedbi na prijedlog zapisnika. 

S obzirom na to da sukladno ovom članku nisu pristigle pisane primjedbe na prijedlog zapisnika, 

predsjednica je stavila Zapisnik, u obliku u kome je poslan u materijalu za sjednicu, na glasovanje. 

 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se zapisnik s 13. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se zapisnik s 13. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

A.d.6. Usvajanje zapisnika s 14. sjednice HNV-a održane telefonskim putem 

Prije glasovanja o Zapisniku s 14. sjednice, održane telefonskim putem, predsjednica je ukazala na 

odredbu članka 21. Poslovnika o radu Hrvatskog nacionalnog vijeća koja se odnosi na dostavljanje 

primjedbi na prijedlog zapisnika. 

S obzirom na to da sukladno ovom članku nisu pristigle pisane primjedbe na prijedlog zapisnika, 

predsjednica je stavila Zapisnik, u obliku u kome je poslan u materijalu za sjednicu, na glasovanje. 

 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se zapisnik s 14. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se zapisnik s 14. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

A.d.7. Usvajanje zapisnika s 15. sjednice HNV-a održane telefonskim putem 

Prije glasovanja o Zapisniku s 15. sjednice, održane telefonskim putem, predsjednica je ukazala na 

odredbu članka 21. Poslovnika o radu Hrvatskog nacionalnog vijeća koja se odnosi na dostavljanje 

primjedbi na prijedlog zapisnika. 

S obzirom na to da sukladno ovom članku nisu pristigle pisane primjedbe na prijedlog zapisnika, 

predsjednica je stavila Zapisnik, u obliku u kome je poslan u materijalu za sjednicu, na glasovanje. 

 

Prijedlog odluke:,, Usvaja se zapisnik s 15. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se zapisnik s 15. sjednice HNV-a održane telefonskim putem.” 

 

 

 

 



 

 

A.d.8. Prijedlog odluke o povjeravanju Izvršnom odboru odlučivanja o pojedinim pitanjima 

Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća i podsjetila vijećnike da je Poslovnikom o radu Hrvatskog 

nacionalnog vijeća u Republici Srbiji utvrđena forma podnošenja amandmana, mora sadržati sve elemente 

kao i Prijedlog odluke. Ovoga puta svi dostavljeni amandmani uzeti su u razmatranje iako nisu u 

predviđenoj formi. Uputila je vijećnike da pomoć kod formuliranja amandmana mogu zatražiti od tajnice 

Vijeća Mirjane Stantić. 

 

Na Prijedlog odluke o povjeravanju Izvršnom odboru odlučivanja o pojedinim pitanjima, stavak 1. 

alineja 3. amandman je podnio Krunoslav Đaković, tražeći da se ona briše – usvajanje odluka, pravilnika i 

drugih akata resornih odbora - navodeći da je ona preširoka i pravno neodređena, te ako se ona usvoji, 

resorni odbori ne moraju ni postojati jer sve njihove odluke i bilo koje akte može donijeti Izvršni odbor.  

Izvršni odbor HNV-a se na sjednici  koja je održana 4. lipnja 2019. godine izjasnio negativno o 

amandmanu jer usvajanjem prijedloga odluke o povjeravanju Izvršnom odboru odlučivanja ne zadire se u 

rad resornih odbora, te se njihovo postojanje ne dovodi o pitanje. 

Lazar Cvijin, predsjednik Izvršnog odbora obrazložio zašto Izvršni odbor nije prihvatio ovaj 

amandman. Radi se o odlukama o kojima treba da odlučuje Vijeće. 

Krunoslav Đaković obrazložio je razlog podnošenja amandmna. Na ovaj način bit će puno 

potvrđivanja odluka. Lazar Cvijin rekao je da će  iskustvo pokazati koliko će na ovaj način rad biti 

učinkovitiji. 

Predsjednica otvorila diskusiju. 

Zlatko Načev podsjetio da je na Izvršnom odboru dogovorena dopuna. Lazar Cvijin potvrdio da je 

to usvojeno na Izvršnom odboru i da je to sastavni dio Prijedloga odluke, ali da se greškom nije našla u 

materijalu. 

S obzirom na to da Izvršni odbor nije prihvatio ovaj amandman Krunoslava Đakovića, prema 

proceduri o amandmanu se izjašnjavaju Vijećnici. 

Prijedlog odluke 1.: ,,Usvaja se amandman Krunoslava Đakovića - da se iz prijedloga odluke briše alineja 

3.- usvajanje odluka, pravilnika i drugih akata resornih odbora.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 2 glasa, protiv - 19 i suzdržanih - 3 glasa 

 

Predsjednica Jasna Vojnić konstatirala je da Vijeće nije prihvatilo amandman Krunoslava Đakovića. 

Predložila usvajanje odluke kako je dostavljeno u materijalu, s izmjenama koje su usvojene na sjednici 

Izvršnog odbora. 

 

Prijedlog odluke 2.: ,,Usvaja se Odluka o povjeravanju Izvršnom odboru odlučivanja o pojedinim 

pitanjima.” 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se Odluka o povjeravanju Izvršnom odboru odlučivanja o pojedinim pitanjima.” 

 

 

A.d.9. Prijedlog Odluke o osnivanju Fondacije ,,Cro-Fond“ 

Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća.  

Na Prijedlog Odluke o osnivanju Fondacije ,,Cro- Fond” podnijeta su 4 amandmana, 3 je dostavio 

Krunoslav Đaković i jedan sam Izvršni odbor. 

Prvi amandman Krunoslava Đakovića je primjedba da se istovremeno s donošenjem Odluke o 

osnivanju mora usvojiti i Statut Fondacije. 

Drugi amandman Krunoslava Đakovića je primjedba da se u Prijedlogu odluke na različit način 

regulira imenovanje Upravitelja i  



 

 

Treći amandman Krunoslava Đakovića je primjedba da ime fondacije na srpskom jeziku mora biti 

napisano u potpunosti ćiriličnim pismom. 

Izvršni odbor podnio je amandman da Članak 1. Odluke treba da glasi :,, Fondacija ,,Cro-Fond“ 

osniva se s ciljem prikupljanja sredstava za financiranje programskih aktivnosti i projekata iz područja 

obrazovanja, kulture, informiranja i službene uporabe jezika i pisma.” i dodaje se ime na engleskom jeziku 

koje glasi ,, Foundation for the development of the Croatian community in the Republic of Serbia ,,Cro- 

Fond“. 

 

Na sjednici Izvršnog odbora koja je održana 4. lipnja 2019. godine Izvršni odbor je prihvatio drugi i 

treći amandman Krunoslava Đakovića i svoj amandman te su oni postali sastavni dio Prijedloga odluke. 

Prvi amandman Krunoslava Đakovića Izvršni odbor nije prihvatio. Predsjednik Izvršnog odbora, 

Lazar Cvijin obrazložio je ovaj stav. Predsjednica pozvala podnosioca amandmana da se obrazloži 

amandman. Krunoslav Đaković je povukao svoj prvi amandman. 

Predsjednica otvorila raspravu. 

Ladislav Suknović podsjetio da je prvo Vijeće pokušalo da osnuje fondaciju. Smatra da je ovo 

velika i bitna odluka i da će značajno doprinijeti radu HNV-a. Pozvao da se Odluka o osnivaju usvoji 

konsenzusom. 

 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se Odluka o osnivanju Fondacije ,,Cro-Fond.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se Odluka o osnivanju Fondacije ,,Cro-Fond.” 

 

A.d.10. Prijedlog Odluke o imenovanju upravnog odbora Fondacije ,,Cro-Fond“ 

 Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća. Pozvala predsjednika Izvršnog odbora da upozna Vijeće s 

predloženim članovima. Članovi su predloženi iz redova pravnika, privrednika, ugledni članovi zajednice 

koje svi poznajemo. Predloženo 5 članova. 

 Predsjednica otvorila raspravu. 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se Odluka o imenovanju upravnog odbora Fondacije ,,Cro-Fond.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se Odluka o imenovanju upravnog odbora Fondacije ,,Cro-Fond.” 

 

A.d.11. Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju članova upravnog odbora NIU ,,Hrvatska riječ“ 

Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća.  

Na ovu odluku Darko Vuković podnio je amandman da se umjesto Gordane Jerković imenuje 

Marko Tucakov. Na sjednici Izvršnog odbora koja je održana 4. lipnja 2019. godine Izvršni odbor prihvatio 

je amandman Darka Vukovića te je on postao sastavni dio Prijedloga odluke. 

Željko Pakledinec rekao je da se ostavke ne usvajaju već se samo konstatira da su podnijete. 

Ladislav Suknović upoznao je vijećnike s radom upravnog odbora gdje je obnašao dužnost zamjenika 

predsjednika. Članovi se nisu odazivali na sjednice a neke odluke su se morale donijeti kvalificiranom 

većinom. Glavnoj urednici isticao je mandat, imenovana je za vršiteljicu dužnosti. Upravni odbor je 

funkcionirao s 5 članova od 9, narušena je teritorijalna zastupljenost. Predstoji donošenje značajnih odluke 

i upravni odbor ne može ovako funkcionirati te je i on podnio ostavku. 

Uslijedila je rasprava u kojoj su sudjelovali Snežana Periškić, Željko Šeremešić i Ladislav Suknović. 

Jasna Vojnić, predsjednica Vijeća rekla je da su prilikom izbora za predložene članove konzultirani 

dopredsjednici.  



 

 

 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se Odluka o razrješenju i imenovanju članova upravnog odbora NIU ,,Hrvatska 

riječ“.” 

Rezultati glasovanja: za - 23 glasova, protiv - nema i suzdržanih - 1 

 

Odluka: ,,Usvaja se Odluka o razrješenju i imenovanju članova upravnog odbora NIU ,,Hrvatska riječ“.” 

 

A.d.12. Usvajanje Programa rada Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 2020. godinu 

Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća. 

Ravnatelj Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata Tomislav Žigmanov upoznao je vijećnike s 

Programom rada Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 2020. godinu koji je Upravni odbor usvojio 

jednoglasno.  

Predsjednica otvorila raspravu. 

Josip Bako primijetio je da Prijedlog odluke ima tehnički nedostatak koji mora biti ispravljen. 

 

Prijedlog odluke: ,,Usvaja se Program rada Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 2020. godinu.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Usvaja se Program rada Zavoda za kulturu vojvođanskih Hrvata za 2020. godinu.” 

 

A.d.13. Prijedlog Odluka o davanju mišljenja o prijavi na Natječaj za sufinanciranje projekata proizvodnje 

medijskih sadržaja u području javnog informiranja iz proračuna Grada Sombora za 2019. godinu 

Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća. Izvršni odbor predložio da se da pozitivno mišljenje. 

Predsjednica otvorila raspravu. 

Željko Pakledinec je napustio sjednicu. 

 

Prijedlog odluke: ,,Daje se pozitivno mišljenje o prijavi na Natječaj za sufinanciranje projekata 

proizvodnje medijskih sadržaja u području javnog informiranja iz proračuna Grada Sombora za 2019. 

godinu.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 23 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Daje se pozitivno mišljenje o prijavi na Natječaj za sufinanciranje projekata proizvodnje 

medijskih sadržaja u području javnog informiranja iz proračuna Grada Sombora za 2019. godinu.” 

 

A.d.14. Prijedlog Odluke o davanju mišljenja o prijavi na Natječaj za sufinanciranje projekata sredstvima iz 

proračuna Grada Novog Sada u cilju ostvarivanja interesa u području javnog informiranja za 2019. godinu 

Uvodnu riječ dala je predsjednica Vijeća. Izvršni odbor predložio da se da pozitivno mišljenje. 

Željko Pakledinac se vratio na sjednicu. 

 

Prijedlog odluke: ,,Daje se pozitivno mišljenja o prijavi na Natječaj za sufinanciranje projekata sredstvima 

iz proračuna Grada Novog Sada u cilju ostvarivanja javnog interesa u oblasti javnog informiranja u 2019. 

godini.” 

 

Rezultati glasovanja: za - 24 glasova, protiv - nema i suzdržanih - nema 

 

Odluka: ,,Daje se pozitivno mišljenja o prijavi na Natječaj za sufinanciranje projekata sredstvima iz 

proračuna Grada Novog Sada u cilju ostvarivanja javnog interesa u oblasti javnog informiranja u 2019. 



 

 

godini.” 

 

A.d.15. Razno 

Pod točkom Razno predsjednica je upoznala vijećnike s ishodom sudskog spora oko rodne kuće 

Bana Josipa Jelačića. Sud je donio odluku da se g-din Karačić mora iseliti. Pošto mu se uruči presuda 

izvršitelj može započeti iseljavanje udruge iz prostorija. Zahvala za značajnu izlaznost na izbora za 

Europski parlament. Izrađuje se novi sajt HNV. Predsjednica je zamolila da se na upit dostave podaci za 

sajt. Završena je edukacija za pisanje projekata, značajna pomoć Osječko-baranjske županije. 13. lipnja 

2019. godine u 18 sati je svečanost povodom Dana zajednice u Vijećnici Gradske kuće u Subotici. 15. 

lipnja 2019. godine održat će se nogometna utakmica reprezentacije Srba iz Hrvatske i Hrvata iz Srbije. 

 Velika zahvalnost Vukovarsko-srijemske županije koja je donirala sredstva za kupovinu kuće u 

Vajskoj- Šokačka kuća - prostorni uvjeti za funkcioniranje Udruge Antun Sorgg. Potpisan ugovor o 

donaciji.  

 Krunoslav Đaković pozdravio što je HNV pozvao da se glasuje na izborima za Europski parlament. 

Žao mu je što se nije reagiralo na događaje u Hrtkovcima. Ljudima u Srijemu nije bilo svejedno. Molio je 

da se ubuduće reagira na ovakve događaje. 

 Jasna Vojnić pozdravila svaku inicijativu vijećnika.  

 Željko Šeremešić zamolio da se kada se govori o HNV-u da se ima na umu da se radi o 

obrazovanju, kulturi, informiranju i uporabi jezika. Ne treba ga banalizirati. 

 Lazar Cvijin, podsjetio da je tijekom događanja u Hrtkovcima, HNV nije mogao reagirati politički, 

a reagirala je politička struktura u okviru zajednice. 

 Krunoslav Đaković se ispričao zbog svog kolokvijalnog izražavanja u prepisci.  

 Miroslav Kujundžić, povodom odlučivanju o raspodjeli sredstava, ne može se ograničiti 

odlučivanje na da i ne. Radi se o sredstvima na osnovu kojih udruge žive čitave godine. Napomenuo da se 

o načinu raspodjele sredstava mora raspravljati. Jasna Vojnić rekla da se planira da se sljedeće godine 

sjednica održavaju u periodu kada se donose odluke. Miroslav Kujundžić predložio da se apelira da se 

rokovi produlje. Vojislav Temunović rekao da se je tendencija da se smanjuje broj aplikacija na natječaje 

za sredstava. O ovom pitanju raspravljao i Darko Sarić Lukendić. 

 

Sjednica završena u 20 sati. 

 

Zapisnik sačinio      predsjednica Hrvatskog nacionalnog vijeća  

Dražen Petrekanić         Jasna Vojnić 


